
 
Comissió de Seguiment del Consell de Barri de Sant Antoni 

 
11 de febrer de 2020 a les 18:30h a la Sala Polival ent de Calàbria 66 

 
 

 

Assisteixen: 

Eduard Corbella, Conseller del Districte adscrit al barri de St. Antoni, qui presideix la taula 

Manel Pérez, Fem Sant Antoni. 

Pep Sala, Associació de Veïnes i Veïns de Sant Antoni. 

Jaume Ferret, Consell Ciutadà 

Aïda Leal, Calàbria 66 

Marc Folch, Calàbria 66 

Eva Barlabé, Consellera ERC 

Albert Cerrillo, Conseller JxC 

Marc Martínez, Conseller PSC 

Carmelo Alcalde, tècnic de barri 

Teresa Gómes, Coordinadora Territorial i Convivència de la DSPiT 

 

S’excusa Fidel González, tècnic en participació 

 

ORDRE DEL DIA 
1.     Eleccions de la Comissió de Seguiment i  

2.     Validació de candidatures a la Vicepresidència del Consell de Barri 

3.     Presentació procés PAD 

4.     Preparació del Consell de Barri 

5.     Precs i Preguntes 

 

Eleccions de la Comissió de Seguiment i de la vicepresidència del Consell de Barri 

El Conseller dona la benvinguda i recorda que en el proper Consell Barri que es celebrarà el proper dia 24 es 

renovarà la Comissió de Seguiment i de la Vicepresidència del Consell de Barri. Encara es poden presentar 

candidats abans de la celebració del Consell de Barri al correu del tècnic de participació: fgonzalezpe@bcn.cat  

 

S’adjunten els documents explicatius per a la presentació de candidatures. 

 

 

Presentació del procés PAD 

 

El Conseller explica el procés dels pressupostos participatius amb l’ajut d’un power-point i demana la màxima 

difusió perquè és una oportunitat 

 

S’adjunta el power-point esmentat. 

 

 



Preparació del Consell de Barri 

 

Serà el proper dia 24 en Consell extraordinari, amb un únic punt del dia (propostes de futur per St. Antoni) i en 

format de treball, per la qual cosa no hi haurà torn de precs i preguntes 

 

 

Precs i preguntes 

 

Es fan diverses preguntes per aclarir què pot i què no pot entrar en els pressupostos participatius. Per exemple, sí 

podrien entrar els interiors d’illa,  indicadors sobre contaminació acústica i de l’aire. No podrien entrar el solar del 

Talia o Calàbria 66 o estudis sobres barreres arquitectòniques. 

 

Al contrari, a l’anterior pressupost participatiu en proves, sí es podien fer estudis, alguns van trobar sortida. Es va 

fer un sobre barreres arquitectòniques que cal recuperar.  

 

Es comenta que els temes grossos del barri, com és la gentrificació no es poden assumir en aquests pressupostos 

participatius. Es respon que a nivell polític s’ha treballat un document inicial de PAD on sí es pot parlar de tot 

sempre que entrin en les competències municipals. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


